
Huzjak: Biti načelnik je poziv da služiš i radiš u interesu svih mještana  
08.05.2025. 

 

 

Kako bi Općina Jalžabet krenula u smjeru razvoja i napretka nužne su promjene koje 

će nakon 18. svibnja donijeti novi načelnik, Matija Huzjak, kandidat koalicije 

HDZ-SUS za načelnika Općine. Istaknuto je to na predizbornom skupu u srijedu u 

Kelemenu s kojeg je poslana spomenuta poruka kako je došlo vrijeme za promjene u 

Općini. 

 

Zamjenica župana, Silvija Zagorec, kazala je kako se u ovom mandatu radilo puno, 

pošteno i časno. 

 

-Ne postoji župan Varaždinske županije u čijem su se mandatu izgradile tri bolnice. 

Ali veliki projekti idu i dalje i gradi se novi centralni operacijski blok, novi objekt 

Zavoda za javno zdravstvo, dok se u Varaždinskim Toplicama u iznosu od 18 

milijuna eura obnavlja Minerva. Osim toga, 267 liječnika za vrijeme mandata Stričaka 

upućeno je na specijalizaciju i to su tek ulaganja na području zdravstva, a gdje je sve 



ostalo - kazala je Zagorec koja je pozvala na nastavak zajedništva jer je upravo 

takav odnos doveo do realizacije projekata na svim područjima. 

 

Osim zdravstva, velike stvari napravljene su također u obrazovanju, u radu s 

udrugama, poljoprivredi. Podsjetila je i na velike infrastrukturne projekte gdje je 

posebno istaknula početak izgradnje brze ceste od Varaždina prema Ivancu, 

Lepoglavi, Bednji do Đurmanca o čemu se godinama pričalo a krenulo se s 

realizacijom u mandatu župana Stričaka. 

 

- Iza nas u Varaždinskoj županiji su rezultati, a tako će biti i u općini Jalžabet nakon 

18. svibnja i promjena koje će izbori donijeti - zaključila je Zagorec. 

 

Josip Križanić, predsjednik Skupštine Varaždinske županije u dosadašnjem 

mandatu, siguran je da će stranka i njeni članovi i ove izbore odraditi pobjednički, 

kao što je to bilo i do sada. Usporedio je Varaždinsku županiju, koja u ovom mandatu 

bilježi rekordne investicije u iznosu preko milijardu eura na svim područjima, te 

Općinu Jalžabet koja nažalost gotovo da i nema investicija, a politika još neko 

vrijeme načelnika svodi se, zaključio je Križanić, na nuđenje "kruha i igara". 

 

Huzjak je naglasio kako za njega biti kandidat za načelnika općine nije samo 

politička ambicija, već poziv da služi i radi u interesu svih mještana općine. Drži da 

Općina Jalžabet u protekle četiri godine nije iskoristila sve svoje potencijale i da je 

nedostatak vizije i donošenje pojedinih pogrešnih odluka dovelo do toga da je razvoj 

općine usporen. Dodao je i da posljedice toga najviše osjećaju mještani. 

 

A posljedice su propale građevinske dozvole za izgradnju stanova i kanalizacije u 

Novakovcu koja još nije ni započeta do zaduženja U isto vrijeme općina je zadužena. 

 

- Bez obzira na to, ja vjerujem da postoji put prema boljoj budućnosti. Općina 

Jalžabet zaslužuje bolje. Zaslužujemo Općinu koja će ulagati u svoju infrastrukturu, 

školstvo, zdravstvo i poduzetništvo. Zaslužujemo Općinu koja će razvijati svoje 

potencijale i biti ponovo primjer uspjeha u našoj županiji i u Hrvatskoj - kazao je 

Huzjak dodajući da će u narednom mandatu kao načelnik ostvariti besplatan vrtić za 



svu djecu iz općine Jalžabet te izgraditi stanove za mlade obitelji, realizirati projekt 

Gomile, izgraditi kanalizaciju u Novakovcu te realizirati i druge važne projekte. 

 

-Vrijeme je za promjene. Vrijeme je da postavimo temelje za budućnost koja će biti 

bolja od sadašnjosti. Vrijeme je da napravimo iskorak prema općini koja je puna 

života, uspjeha i pozitivne energije - zaključio je Huzjak. 

 

Saborski zastupnik i načelnik Općine Gornji Kneginec, Goran Kaniški, poručio je 

okupljenim članovima i simpatizerima da je izbor u općini Jalžabet jednostavan. S 

jedne strane je još nekoliko dana na vlasti opcija koja u četiri godine nije napravila 

ništa, a s druge strane HDZ-ov kandidat Huzjak koji će nakon pobjede u Općini ići 

istim smjerom kao i Varaždinska županija - smjerom razvoja. 

 

Gradonačelnica Varaždinskih Toplica i predsjednica županijskog HSLS-a, Dragica 

Ratković, ustvrdila je kako do sada nažalost nije bilo suradnje između Varaždinskih 

Toplica i Općine Jalžabet, iako prostora za to ima. 

 

- Budući da pobjeđujemo i u Varaždinskom Toplicama, i ovdje u prvom krugu odmah 

krećemo sa suradnjom od 19. svibnja - poručila je Ratković dodajući kako HSLS 

pruža podršku aktualnom županu Anđelku Stričaku za novi mandat jer u protekle 

četiri godine upravo je u njemu Grad Varaždinske Toplice imao partnera u realizaciji 

brojnih velikih projekata, a tako će biti i u narednom razdoblju. 

 

U ime umirovljenika Zlatko Filipašić poručio je da se s HDZ-om može ostvariti puno 

više nego je to bio slučaj u protekle četiri godine u Općini kada su od predstavnika 

izvršne vlasti dobivali samo obećanja, ali ne i ispunjenje tih obećanja. 









  

 

 


